
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 8. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 4
Kan ministeren forklare, hvorfor ministerens tidligere besvarelser af BOU alm.
del om sagen ikke er blevet efterlevet af statsforvaltningen og tilsynsmyndig-
heden Samsø kommune, jf. BOU alm. del - svar på spm. 217, hvor ministeren
bebuder, at arbejdet vil blive udført i august 2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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